
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1507

Mener ministeren, at værgemålslovgivningen set i lyset af de plejehjemssvigt, der har væ-

ret, og landsretsdom vedrørende TV2s udsendelse trænger til revidering?

Der henvises til artiklen 30/6-20: "TV2s skjulte optagelser fra plejehjem må ikke vises –

familie er chokeret".

https://nyheder.tv2.dk/samfund/2020-06-30-tv-2s-skjulte-optagelser-fra-plejehjem-maa-ik-

ke-vises-familie-er-chokeret

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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